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          Primul  ministru Victor Ponta i-a cerut ministrului Educației, Remus Pricopie,  să
prezinte un program prin care ar putea crește numărul de ore de sport  în școli . „Cred
că dacă reușiți și implementați programul cu până la  patru ore de sport pe săptămână în școli,
nu într-un an sau doi, dar pe  termen mediu și lung, cred că am făcut ceva pentru țara asta și
pentru  tineri”, i-a spus premierul Ponta ministrului Pricopie.

  

                                    

  

      Ministrul  Educație a spus că noul program va fi introdus gradual, iar de anul  viitor să se
facă patru ore de sport în clasele a V-a și a IX-a. De  asemenea, potrivit unui proiect aflat în
dezbatere pe site-ul  Ministerului Educației, elevii din clasele I și a II-a vor face două ore  de
educație fizică și alte două de „Muzică și mișcare”.

  

      

  

  

     În  prezent, la școală se fac maxim două ore de sport. Pentru a se  implementa acest
program ar fi nevoie și de cadre didactice  suplimentare.
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”Vom introduce gradual patru ore de educaţie fizică  pe săptămână, pentru că, dacă mâine ar fi
să facem patru ore de educaţie  fizică pe săptămână, primii care ar avea dureri de cap ar fi
domnul  primar, domnul preşedinte al Consiliului Judeţean şi domnul inspector  şcolar general,
pentru că nu avem deocamdată spaţiile necesare. Ar fi şi  o problemă de încadrare, pentru că
nu avem suficienţi profesori. Va  trebui încet, încet să îi recuperăm, pentru că profesori de
educaţie  fizică există”, a declarat ministrul Educației.

  

Pe lângă problema  legată de profesori și spații, ministrul trebuie să ia în calcul și  faptul că
legea Educației nu permite un număr mai mare de lecții în orar  decât cele din prezent. Astfel,
ministrul trebuie să găsească o soluție  pentru a nu înlocui cu sportul orele ținute de profesorii
altor  discipline.

  

Printre alte măsuri luate de ministrul Educației de la începutul anului este și aceea de elimnare
a variantei de Bacalaureat profesional 2013 . De asemenea, recent, referindu-se la un scadal
care a avut loc la o școală din Târgu Frumos, mi
nistrul Pricopie a spus că părinții și profesorii trebuie să fie mult mai atenți la educația
copiilor
și la pericolele care îi paște pe aceștia
. 

  

  

  

  

** sursa  : Yahoo! News 
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